
Zápis z informační schůzky pro rodiče – 10. 3. 2025 (18:00 v KD Čerčany) 
Rekonstrukce budovy mateřské školy – organizace školního roku a náhradní provoz 

A. Program schůzky 
 Téma 

1 Zahájení schůzky, přivítání účastníků a představení programu  

2 Informace o rekonstrukci  

- Důvody rekonstrukce (technický stav, modernizace, bezpečnostní opatření)  

- Rozsah a plán rekonstrukce (co se bude měnit)  

3 Organizace školního roku 

- Termín zahájení rekonstrukce a předpokládané ukončení 

- Jak rekonstrukce ovlivní běžný provoz MŠ  

4 Náhradní provoz 

- Alternativní umístění dětí (náhradní prostory, spolupráce s jinými MŠ, spolky a DS v rámci obce i mimo) 

a možnosti spolufinancování náhradního řešení pro samoživitele/ky... 

- Organizace tříd a kapacitní možnosti náhradního řešení 

- Docházka dětí – prioritizace (předškoláci - povinné předškolní vzdělávání) – 9/2025 

5 Možnosti zapojení rodičů 

- Žádost o dobrovolnickou pomoc při stěhování, úklidu apod. 

6 Odpovědi na dotazy a podněty rodičů – prostor pro otázky, připomínky a návrhy rodičů 

7 Závěr schůzky 

- Shrnutí nejdůležitějších bodů a termíny dalších setkání či možnosti informování rodičů 

- Poděkování za účast 

B. Průběh schůzky 
 Informace, diskuze 

1 Paní ředitelka přivítala všechny přítomné a ocenila účast a zájem rodičů. Vypíchla důležitost schůzky týkající 

se rekonstrukce MŠ. Chápe totiž, že nás čeká velká změna, se kterou mohou být spojeny různé otázky a možná 

i obavy. 

Uvedla, že jejím hlavním cílem je, aby rodiče odcházeli s jasnými informacemi a pocitem, že kolektiv MŠ udělá 

všechno pro to, aby byl pobyt jejich dětí stále radostný, bezpečný a plnohodnotný. 

Dále p.řed. krátce představila program schůzky a vybídla rodiče, aby se neostýchali během setkání ptát a 

zapojovat, protože vnímá spolupráci s rodiči pro zdárný chod rekonstrukce jako prioritní. 

Poté předala slovo panu starostovi, který přítomné rodiče přivítal za zřizovatele a ocenil, v jak hojném počtu 

se dostavili. Na úvod také zmínil nutnost rekonstrukce z důvodu neodpovídajících bezpečnostních a 

hasičských standardů a krátce obeznámil rodiče s historií budovy. Zmínil také, že rekonstrukce bude stát 

52mil. Kč.  

Přítomni za MŠ  Bc. Jiřina Oršlová (ředitelka); Lucie Bučková (vedoucí ŠJ); p.uč. - Mgr. Květa Provinská Dis., 

Mgr. Petra Kratochvílová, Jana Marková, Bc. Lenka Pušková Dis., provoz – Monika 

Ciglerová; Petra Drastilová; Adéla Řezníčková 

Přítomni za OÚ - zřizovatel JUDr. Mgr. Michal Tupý (starosta); Ing. Filip Fritscher (stavební dozor);  

Pharm.Dr. Jaroslava Fotrová (radní) 

Rodiče V počtu cca 50. 



2 Paní ředitelka krátce obeznámila rodiče s důvody rekonstrukce. Uvedla, že MŠ je místem, kde se děti učí, hrají 

si a tráví velkou část svého dne, a proto je důležité, aby byly nejen v krásném, ale především v bezpečném a 

zdravém prostředí. Přiblížila rodičům fakt, že budova od roku 1981 neprošla žádnou zásadní modernizací a 

veškeré rozvody vody, elektřiny a topení jsou stále původní, což přináší riziko nečekaných havárií a komplikací, 

které mateřská škola v posledních letech čím dál častěji řešila. Dále zmínila, že tyto technické problémy nejen 

zvyšují náklady na provoz, ale mohou také ohrozit bezpečnost dětí a personálu. Pan starosta doplnil, že se 

díky vybourání 350m asfaltu, zkvalitní i využití zahrady, která jen momentálně nedostačující (z 6ti tříd se 

vejdou na ŠZ jen 4 třídy). P. řed. nakonec vyjádřila naději, že díky komplexní rekonstrukci získáme moderní, 

bezpečnou a efektivně fungující školu, která odpovídá současným standardům a požadavkům na školní 

prostředí. 

Poté předala slovo panu Ing. Fritscherovi, který bude po celou dobu rekonstrukce zastávat pozici stavebního 

dozoru a dohlížet na bezpečnost, posloupnost prací, časový harmonogram a kvalitu odvedené práce firmou 

Podzimek a synové. 

P. Ing. Fritscher obeznámil rodiče s rozsahem stavebních prací a jako jedno z nejzásadnějších vypíchl zajištění 

bezpečnosti, protože na staveništi jsou velmi rizikové situace, kde lehce dojde k vážným úrazům. Dále uvedl, 

že je rekonstrukce MŠ koncipována tak, že se dotkne zejména technických zařízení budovy, tj. rozvodů sítí 

vodovodu, kanalizace, elektro a s tím souvisejících stavebních úprav. S ohledem na skutečnost, že tyto 

rozvody mají společné vedení, které je dále „větveno“ do koncových bodů, není možné v žádné z části objektu 

zajistit jakékoliv funkční řešení, které by bylo uživatelsky uzpůsobeno pro děti předškolního věku. Také 

doplnil, že velké změny a zásahy proběhnou, dle nových nařízení, v oblasti požární ochrany a to konkrétně 

formou nejen vnitřního zařízení, ale především nových únikových cest. Zmínil také zlepšení energetického 

štítku díky kvalitnímu zateplení a výměně oken. 

P. Ing. Fritscher měl k dispozici dataprojektor, takže rodiče mohly vidět plány situace mateřské školy. Tyto 

plány ještě nechal mezi rodiči kolovat. V této souvislosti ještě zmínil, že veškeré stavební práce jsou v délce 7 

- 8mi měsíců, přičemž byly efektivně etapizovány tak, aby toto absolutní omezení zabralo jen nezbytnou 

dobu, která kromě běžné zavírací doby (2 letní měsíce), omezila naplno provoz pouze na 1,5 měsíce. Ostatní 

práce budou s velkou dávkou nadstandardních bezpečnostních a technologických opatření probíhat za 

provozu MŠ, tedy 04-1/2 06/2025 a 10-11/2025 (fasády). 

3 Paní ředitelka navázala na předchozí bod a přehledně přednesla důležité termíny a organizaci v MŠ.  

- Zahájení rekonstrukce - v pondělí 31. 3. 2025 => 1PP (sklepní prostory a školní kuchyně)  v souběhu 

s běžným provozem do pátku 13. 6. 2025. 

- Od 15. 6. 2025 do 29. 9. 2025 MŠ uzavřena (Zák.č. 561/2004 Sb. (Šk. zák.), § 3 odst. 1, § 123 odst. 6 )   

- Od 29. 9. 2025 do cca 11/2025 v souběhu s běžným provozem (fasády, venkovní úpravy). 

Uvedla také, že během probíhající rekonstrukce (31. 3 . – 13. 6.) se obvyklé aktivity (mimo keramiky) a akce 

dle ročního plánu, neruší a proběhnou jako každý rok. Pan starosta doplnil, že je rád, že předškoláci nepřijdou 

o již tradiční, slavnostní „Rozloučení s předškoláky“, které se bude konat 5. 6. 2025 v KD.  

Dále předala slovo p. Bučkové (VŠJ), která rodiče informovala, že se v období 4/25 – 6/25 budou obědy 

dovážet ze ZŠ Čerčany a s ohledem na pravidla ZŠ je třeba odhlašovat stravu den předem do 14:00h. Také 

zmínila, že se tím mírně zvedne cena oběda (z 21,- na 26,-; z 22,- na 27,-). Dopolední a odpolední svačiny se 

budou připravovat v MŠ na výdejních kuchyňkách a upozornila, že pestrost svačinek bude lehce omezena. 

Poté ještě sdělila důležitou informaci, že školné za 6/25 bude kráceno na 380,-Kč a za 7, 8, 9/2025 se školné 

platit nebude. Uvedla také, že vše bude hlídáno a kontrolováno KHS. 



4 Paní ředitelka v součinnosti s panem starostou informovala rodiče o možnostech náhradního provozu 

v období 15. – 30. 6. a 7, 8, 9/2025.  

Pan starosta uvedl, že vhodné náhradní prostory pro 121 dětí v obci bohužel nejsou a proto budou rodičům 

nabídnuty jiné možnosti, dle domluvy s místními DS a miniškoličkami. 

P.řed. navázala a uvedla, že náhradní provoz bude mateřskou školou zajištěn, po dohodě se zřizovatelem a 

p.ředitelem ZŠ (Ing.M.Králem), v 9/2025 pro cca 45 povinně vzdělávaných předškoláků. Provoz bude 

probíhat v ZŠ, která na to propůjčí jednu třídu v družině (pouze na dopoledne) a jednu nově zbudovanou třídu 

(kterou si MŠ vybaví svým nábytkem a dalším vybavením) a která bude sloužit i pro odpočívající děti na 

odpoledne. Stravovat se celodenně budou taktéž v ZŠ. P. starosta také zmínil, že v případě, že by se 

nepodařilo dokončit stavbu plánovaných dvou tříd v ZŠ, musel by se provoz vzdělávaných předškoláků zkrátit 

pouze do cca 12:30 hodin.  

Poté p.řed. sdělila rodičům, že nové děti (mimo nových předškoláků) bude přijímat na školní rok 2025/26 až 

s nástupem od 29.9.2025 a tudíž v září zbyde 35 ml. dětí, pro které jsou možné následující alternativy. 

V souvislosti s tím oslovila zástupce těchto škol, aby se rodičům krátce představily a sdělily jim aktuální 

informace k možnému přijetí na dočasnou dobu. Konkrétní nabídky letních příměstských táborů budou 

v aplikaci a na webu MŠ. 

- Nově vznikající miniškolička Datlík Čerčany => vystoupila Bc. Petra Brodilová (605519219) a sdělila 

rodičům, že ve spolupráci s OÚ vypsali na 7,8/2025 (přesně na dobu, kdy bývá MŠ běžně otevřena) 

příměstské tábory, na které již mohou rodiče své děti přihlašovat a v 6/2025 již také mohou své děti 

hlásit na 9/2025 (do naplnění kapacity jim bude vyhověno). https://msdattel.cz/ 

- Miniškolička Kotvička Lštění => vystoupila Mgr. Kateřina Hronová (775 148 028), která také přislíbila 

součinost a rodiče se na ně mohou obrátit. https://www.tri-anchora.cz/ 

- Dětská skupina DRáČe Čerčany => p. Jana Reichelová (606 908 224) se bohužel z pracovních důvodů 

nemohla dostavit, ale p.řed. sdělila informaci, že mají volná místa a že jsou ochotni již od 6/25 

přijmout do naplnění kapacity školkové děti a pomoc s prostory pro DRáČe nabídla i škola Edwin, se 

kterou sousedí. https://drace-cercany9.webnode.cz/kontakt/ 

5 Paní ředitelka požádala rodiče o dobrovolnickou pomoc při stěhování, úklidu apod. Rodiče byli vstřícní, jen je 

zajímalo, jak by to bylo časově s ohledem na jejich pracovní možnosti a v některých případech nabízeli i 

pomoc o víkendu. P.řed. to přijala s poděkováním a domluvili se, že až bude vědět konkrétní termíny, ráda se 

připomene. 

6 Rodiče byli opakovaně vyzváni, aby se hlásili s dotazy. Některé padly během schůzky, jiné v závěru. Výčet 

otázek níže: 

- Časový harmonogram => bylo odpovězeno několikrát v průběhu schůzky (viz. bod 3) 

- Zda se stihne 29.9.2025 otevřít? Zda to firma včas dodělá, když má (dle dotazujícího) poměrně nízké 

penále ze jednotlivé dny zdržení? => odpovídal p. Ing. F. Fritscher – zmínil, že je to prověřená firma, 

která staví v obci i zdrav.stř. a zkušenost ukázala, že firma pracuje svědomitě a efektivně promýšlí 

práci tak, aby na sebe práce plynule navazovaly, takže není důvod k obavám. P.řed. dodala, že o 

solidnosti a zájmu svědčí i to, že ačkoli se má začít až na konci měsíce, byli se zástupci firmy už 3x 

podívat v budově, aby věděli co a jak a mohli hned začít. Také oznámila, že v pondělí už proběhly ze 

strany VHS kamerové průzkumy kanalizace a lapolu.  

- Proč nelze v ZŠ zajistit prázdninový provoz? => odpovídala p. řed – z důvodu stravování a především 

z důvodu stavebních prací (stavba dvou nových tříd). 

- Umístění dětí v okolních školkách si zajišťují rodiče? => odpovídala p. řed. – ano, se zástupci DS a 

miniškoliček je domluveno, že v případě zájmu si toto zajišťují rodiče, nicméně pokud bude třeba, p. 

řed. bude nápomocná. 

- Bude nějak ze strany obce financováno školné v nabízených školkách? => odpovídal p. starosta – 

uvedl, že plošně ne, ale přislíbil, že v případě rodiče samoživitele nebo rodiče ve špatné životní 



situaci, si tito mohou podat na obec Čerčany žádost o příspěvek, kterou rada obce posoudí a bude 

to individuálně řešit.  

7 Paní ředitelka poděkovala rodičům za účast a podporu v této situaci a znovu vybídla rodiče, aby se v případě 

dalších otázek a nejasností na ní neváhali obrátit. Kontaktovat ji mohou osobně v MŠ nebo telefonicky, či e-

mailem.  

Rozloučil se i pan starosta a taktéž nabídl v případě potřeby možnost ho kontaktovat. 

 

V Čerčanech dne 11. 3. 2025       Zapsala: Mgr. Petra Kratochvílová, učitelka           Schválila: Bc. Jiřina Oršlová, ředitelka 
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